

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 28-04-2021 02:12:19 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 28-04-2021 02:12:19 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN PHOSPHATE MINES was held on 11:30 On 28-04-2021 at Lumi AGM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 93.13%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة مناجم الفوسفات الاردنية بتاريخ 28-04-2021 على 11:30 اجتماعا غير عادي وذلك في Lumi AGM وبنسبة حضور 93.13%.</p>
<p>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>1- To endorse the BOD resolution to approve of selling all the shares of JPMC in Nippon Jordan Fertilizer Company (NJFC) for the best prices and after conducting the required economic feasibility study.</p>	<p>1- المصادقة على قرار مجلس الادارة بالموافقة على بيع كامل حصص شركة مناجم الفوسفات الاردنية المساهمة العامة المحدودة في شركة الاسمدة اليابانية الاردنية (NJFC) وبافضل الاسعار وبعد اجراء دراسات الجدوى الاقتصادية المطلوبة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: سناء قراعين Position: finance manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: سناء قراعين المنصب: مدير ادارة مالية</p>